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 PROTOKÓŁ NR XIV/2015 
 

Z XIV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 24 września 2015 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 31 radnych, 
nieobecni: 

1. Piotr Czuderna 
2. Andrzej Kowalczys 
3. Jerzy Milewski 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Witam wszystkich przybyłych na XIV sesję Rady Miasta Gdańska, witam 
radnych, mieszkańców, którzy przyszli, witam dyrektorów, witam 
prezydenta i zastępców, panią sekretarz, panią skarbnik. Wszystkich 
serdecznie witamy. Bardzo proszę o zajęcie miejsc, zaczynamy sesję. 
Dziś nie będzie przerwy. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Kultury o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie nadania imienia Księdza Bronisława Komorowskiego 
Sali 007 Nowego Ratusza  w Gdańsku – druk 404; 
 
Wpłynął wniosek grupy radnych RMG o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Gdańska – druk 414; 
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Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie               
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru  ławników  do 
sądów powszechnych na kadencję 2016-2019 – druk 415; 
  
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego 
transportu zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat 
manipulacyjnych - druk 412;  
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta 
Gdańsk do wspólnej realizacji projektu pn. "Zdolni z Pomorza" 
planowanego do realizacji w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 – druk 411;  

 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia na 
terenie Miasta Gdańska Programu „Duża Gdańska Rodzina” na lata                 
2010 - 2015 – druk 413;  
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/276/15 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie nadania imienia 
Tadeusza Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia Podstawowego                          
i Gimnazjalnego Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 – druk 416;  
 
Wpłynęły autopoprawki: 
- druk 407, pkt 4 ppkt 1; 
- druk 408, pkt 4 ppkt 2; 
- druk 392, pkt 4 ppkt 5; 
- druk 393, pkt 4 ppkt 6; 
- druk 394, pkt 4 ppkt 7; 
- druk 396, pkt 4 ppkt 9; 
- druk 405, pkt 4 ppkt 19; 
 
 
Proszę państwa przegłosujemy te projekty uchwał. 
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Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie nadania imienia Księdza Bronisława 
Komorowskiego sali 007 Nowego Ratusza  w Gdańsku – druk 404? 

 
Za    -      27 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt będzie w podpunkcie 25. 
 
 
Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska – druk 414? 

 
Za    -      26 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt będzie w podpunkcie 26. 
 
 
Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wyboru  ławników  do sądów powszechnych 
na kadencję 2016-2019 – druk 415? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt jeśli przegłosujemy będzie w dwóch punktach. Na początku     
w punkcie 4 w podpunkcie 0, a potem będziemy głosować uchwałę               
po przeliczeniu głosów w podpunkcie 28. 
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Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego 
transportu zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat 
manipulacyjnych – druk 412? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt będzie w podpunkcie 20A. 

   
 
 

Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta Gdańsk 
do wspólnej realizacji projektu pn. "Zdolni z Pomorza" planowanego do 
realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 – druk 411? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt będzie w podpunkcie 24. 

 
 
 

Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia                      
na terenie Miasta Gdańska Programu „Duża Gdańska Rodzina” na lata                 
2010 - 2015 – druk 413? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
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               Rada Miasta Gdańska 
               w głosowaniu p r z y j ę ł a   

 
Ten projekt będzie w podpunkcie 23. 

 
 

Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchylenia Uchwały           
Nr X/276/15 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie 
nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3                
– druk 416? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
Ten projekt będzie w podpunkcie 27. 

 
 

 
 

 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Prezydium Rady nie ma komunikatów, czy są komunikat komisji? Nie 
ma. Bardzo proszę w komunikatach prezydenta pan Prezydent Piotr 
Kowalczuk. 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił i omówił prezentację „Praca z imigrantami na terenie 
miasta Gdańska. Stan przygotowań do przyjęcia nowych 
uchodźców”, która stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 



 6 

Podczas inauguracji roku katechetycznego w Archidiecezji Gdańskiej 
zapewnienie wsparcia dla imigrantowi wyraził także siad Arcybiskup 
Sławoj Leszek Głódź, mówiąc o tym, że słowa Papieża Franciszka są 
także jak rozkaz dla tych, którzy podejmują takie wyzwanie. Caritas 
Gdańska jest także przygotowana do tego, aby wesprzeć działania gmin 
i rządu oczywiście po przygotowaniu i po jasnym określeniu statusu tych 
osób na terenie Polski. Ale ta gotowość wsparcia również ze strony 
kościelnej jest przez księdza Arcybiskupa zapewniona. Bardzo uprzejmie 
dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Więcej komunikatów nie ma. Przechodzimy do punktu 
następnego. 
 

 
 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIE KLUBOWE 
 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewod. Klubu Radnych PO 
Chciałam pana posła poprosić, żeby pierwszy wystąpił, ale nie dał się 
namówić. Panie prezydencie, szanowni państwo radni, szanowni 
państwo. Ja powiem bardzo krótko o kilku rzeczach, które wydarzyły 
siew  ciągu ostatniego miesiąca. Po pierwsze chciałabym się bardzo 
ucieszyć, że nasze miasto nadal bardzo dobrze przygotowuje się do 
tego, żeby wydawać w sposób sensowny środki unijne. Wczoraj pan 
prezydent Adamowicz zaprosił także radnych, mieszkańców, szerokie 
grono osób, po to, by zaprezentować jak myślimy o nowej perspektywie 
unijnej, jest to początek szerszej dyskusji, wiec myślę, ze też my jako 
radni będziemy mogli w to się włączać i zachęcam wszystkich 
mieszkańców byśmy to robili. Druga sprawa, o której chce wspomnieć, to 
głosowanie nad budżetem obywatelskim. Trwa do niedzieli 27 września, 
mamy do rozdysponowania 12 mln złotych. Niestety frekwencja na 
dzisiaj nie jest zbyt wysoka. Myślę, ze to też jest zadanie dla nas 
radnych, ponieważ budżet obywatelski był tez odpowiedzią na apele 
społeczników, osób działających  dzielnicach, ale był to także nasz 
pomysł, wiec postarajmy się aby ta frekwencja była dobra, wysoka by 
sensownie móc wybrać 12 mln złotych. Na koniec chce powiedzieć o 
jednaj sprawie, która mnie w ostatnim miesiącu zasmuciła i mysle, ze 
zasmuciła nie tylko mnie, otóż 12 września mieliśmy do czynienia w 
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Gdańsku z potężną manifestacją różnych osób, które być może nie do 
końca rozumiały o co chodzi w mieście Gdańsku jeśli chodzi o politykę w 
sprawie uchodźców. Dziękuję panu prezydentowi Kowalczukowi za ta 
prezentację. Także w ostatnim miesiącu odbyło się spotkanie na 
zaproszenie prezydenta Adamowicza różnych służb i osób 
zaangażowanych w przygotowanie naszego miasta na przyjęcie 
uchodźców. Niestety myślę, ze mieście, które tyle wycierpiało od różnych 
reżimów, zarówno od reżimu hitlerowskiego, jak i reżimu sowieckiego, 
powinniśmy wykazywać większa solidarność. To miasto, w którym 
powstała Solidarność. I my czerpiemy z solidarności europejskiej. Dzisiaj 
otrzymujemy bardzo duże pieniądze unijne, które pochodzą z budżetów 
różnych krajów. Myślę, ze też w sposób solidarny, chrześcijański, bo tez 
na te wartości się powołujemy, powinniśmy patrzeć na ludzi, którzy 
cierpią i w trosce o swój los i swoje żucie uciekają ze swoich krajów. 
Dziękuje bardzo. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK - Przewod. Klubu Radnych PiS  
Panie przewodniczący, panie prezydencie, wysoka rado, droga Olu.                
Co prawda każdy buławę nosi w tornistrze, ale wszystko jest w rękach 
suwerena, i kto zostanie posłem a kto nie, to rozstrzygną gdańszczanie 
25 października. Chciałem też odnieść się do tej sytuacji bieżącej,                  
z którą mamy do czynienia w ostatnich dniach. Wczoraj odbyła się 
prezentacja potencjalnych inwestycji, które miasto Gdańska ma 
realizować do roku 2020, przyznam, ze to była dość interesująca 
informacja. Również dyskusja po tej prezentacji była dość ożywiona. 
Wielu mieszkańców, nie tylko radnych dzielnic, czy radnych miasta 
Gdańska zabierało głos w tej dyskusji. też chciałbym serdecznie 
zaapelować do wszystkich mieszkańców, do wszystkich państwa o to, 
żeby jak najszerzej propagować te ideę, ten projekt inwestycji do roku 
2020. będą się odbywały szerokie konsultacje, mam nadzieję, że                     
w zakresie nie mniejszym niż to miało miejsce w przygotowaniu strategii 
Gdańsk 2030, a nawet większym bo te inwestycje będą dotyczyły 
różnych dzielnic i wszystkich mieszkańców naszego miasta. To jest ten 
apel. Proszę brać udział w tych konsultacjach, proszę zapoznawać się                     
z tymi programami inwestycyjnymi. Proszę wypełniać ankietę, która 
znajduje się natronie miasta, ale też będzie udostępniana mieszkańcom 
podczas tych wszystkich spotkań. Także tutaj bardzo mocno apeluje                 
i przyłączam się do Aleksandry o aktywność. 
Druga sprawa, w niedzielę rzeczywiście kończy się czas głosowania nad 
budżetem obywatelskim, tutaj też apel do wszystkich radnych, żeby w  
sowich środowiskach promowali te ideę, żeby te pieniądze w jak 
największym stopniu odzwierciedlały potrzeby mieszkańców w 
poszczególnych dzielnicach. 
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Trzecia kwestia, tylko jednym zdaniem do tej manifestacji. Gdańsk 
owszem jest miastem Solidarności, ale Gdańsk też nie bez przyczyny 
mieni się miastem wolności. I tutaj różne środowiska mają prawo do 
wyrażania swojej opinii jeżeli to jest zgodne z prawem i zasada 
praworządności. Tutaj nie powinniśmy mieć przeciwko temu nic do 
powiedzenia, przeciwnie, to jest pewien wyraz obywatelskości i chęci 
mieszkańców Gdańska do wyrażania swoich opinii. A rzeczywiście ten 
temat jest w ostatnich tygodniach bardzo gorący i budzi wiele emocji. Ja 
tylko przypomnę, ze myśmy podjęli uchwalę na sesji sierpniowej, która 
upoważnia pana prezydenta, daje prawo panu prezydentowi do 
przydzielenia mieszkania, co najmniej 2 lokale mogą być w danym roku 
kalendarzowym wynajęte z pominięciem warunków określonych w §8 ust 
1, przybyłym do Gdańska osobom, gospodarstwom domowym, byłym 
zesłańcom narodowości polskiej z republik Kazachstanu i innych byłych 
republik środkowoazjatyckiego ZSRR. I w 2 punkcie Prezydenta Miasta 
Gdańska może, w szczególnie uzasadnionych przypadkach wynająć 
lokal z pominięciem warunków określonych w § 8 ustęp 1, 
cudzoziemcom przybyłym do Gdańska, którzy uzyskali                                       
w Rzeczpospolitej Polskiej status uchodźcy, lub ochronę uzupełniającą.   
Chciałem tylko przypomnieć, że to jest prawo prezydenta a nie 
obowiązek. Mam tez nadzieję, ze pan prezydent korzystając z tego 
swojego uprawnienia będzie pamiętał o tym, że około 1700 
mieszkańców Gdańska oczekuje na lokal socjalny i tyle samo mniej 
więcej o lokal komunalny. Także myślę, że pan prezydent powinien mieć 
z tyłu głowy gdzieś te liczby i podczas podejmowania decyzji w tej 
sprawie o tym pamiętać.  
I druga kwestia chciałbym podziękować prezydentowi bardzo serdecznie 
za ta prezentację odnośnie, no właśnie, odnośnie imigrantów czy 
uchodźców, bo uchwała mówi o uchodźcach, a czynniki rządowe te 
czynniki mieszają imigrant ekonomiczny – uchodźca. Pan prezydent w 
swojej prezentacji również było to traktowane zamiennie. Ja chcę 
powiedzieć, ze my jesteśmy zobowiązani na podstawie konwencji ONZ 
do przyjmowania uchodźców wojennych a nie imigrantów 
ekonomicznych. I chciałem powiedzieć, ze będziemy z tego też pana 
prezydenta rozliczać. Bo czynniki rządowe w zasadzie nie mają 
kompletnie pojęcia co to jest imigrant, co to jest uchodźca ekonomiczny. 
Dopiero wczoraj Przewodniczący rady Europejskiej przywołał naszą 
panią Minister Spraw Wewnętrznych, czy naszą panią premier mówiąc o 
tym, ze trzeba wreszcie uszczelnić granice i egzekwować prawo 
Schengen, które od samego początku tego konfliktu czy tej 
nadzwyczajnej sytuacji próbował realizować premier Orban bardzo 
mocno za to krytykowany. Cieszę się, ze pewne czynniki w Radzie 
Europy dostrzegły te nadzwyczajną sytuację, odczytały ten problem 
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prawidłowo i mam nadzieję, ze my Radni Miasta Gdańska będziemy 
również  z prawidłowej realizacji tej uchwały będziemy rozliczać pana 
prezydenta Adamowicza. Podsumowując, uchodźcy jak najbardziej tak, 
imigranci, nie. Dziękuję.  
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewod. Klubu Radnych PO 
Ja tylko chciałam powiedzieć, ze z pewnym zaskoczeniem odbieram tyle 
ciepłych sów płynących z ust lidera formacji opozycyjnej. Ale to dobrze, 
znaczy, ze pan prezydent i radni przyjmują dobre uchwały. Natomiast 
jedna rzecz chciałam sprostować co do tej manifestacji. Owszem, 
Gdańsk to miasto solidarności i wolności, ale wolności w granicach 
prawa. Przypomnijmy, ze toczy się też postepowanie w prokuraturze o 
niektóre ze sloganów, które podczas tej manifestacji padały, bo myślę, 
ze, no prokuratura oczywiście to stwierdzi, ale przy najmniej nie na 
miejscu. Dziękuję.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK - Przewod. Klubu Radnych PiS 
Muszę się odnieść do mojej przedmówczyni, bo przez ostatnie 5 lat 
zawsze staraliśmy się być konstruktywną opozycją i wychodzimy 
wszędzie, gdzie tylko to jest możliwe naprzeciw oczekiwaniom 
większości w tej Radzie Miasta Gdańska, czyli PO jak również panu 
prezydentowi Adamowiczowi. Jeżeli te decyzje są jak najbardziej 
korzystne dla mieszkańców, czy odpowiadają na oczekiwania 
mieszkańców to zawsze takie inicjatywy popieramy. To po pierwsze.                   
A po drugie, droga Olu, prokuratura jest niezależna, jeśli sama 
twierdzisz, ze postepowanie się oczy, to znaczy, ze nic nie zostało 
jeszcze przesądzone. Także tutaj też bym siew wstrzymał                                      
z wyciąganiem ostatecznych wniosków i formułowaniem takich ocen. 
Dziękuję. 
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PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 
 
 

1. w sprawie wyboru  ławników  do sądów powszechnych                            
na kadencję 2016-2019 – druk 415 

 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Szanowni państwo zaczynamy od druku 415 i jest taka propozycja, żeby 
wybrać teraz Komisje Skrutacyjną. Komisja wyjaśni nam jak głosować, 
potem będziemy głosować, komisja będzie liczyć głosy, a my będziemy 
dalej procedować, a na samym końcu będziemy podejmować uchwałę 
dotyczącą ławników. Taka jest propozycja, żeby z każdej formacji były 
po dwie osoby do komisji. W związku z tym pytanie do szefów klubów              
o podanie nazwisk, bardzo proszę pani przewodniczącą Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewod. Klubu Radnych PO 
Chętnie pomożemy, dwoje młodych, sprawnych radnych z naszego 
klubu, Magdalena Olek i Przemysław Ryś na pewno zaangażują się w 
pracę Komisji Skrutacyjnej.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK - Przewod. Klubu Radnych PiS 
W imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości w Radzie Miasta Gdańska 
chciałbym zgłosić do Komisji Skrutacyjnej panią Dorotę Dudek i Piotra 
Walentynowicza. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję, czyli mamy cztery osoby. Żeby to było formalnie, 
przegłosujemy, czy Rada Miasta Gdańska wyraża zgodę, żeby komisja 
liczyła cztery osoby. Kto z pań i panów radnych jest za tym, żeby 
Komisja Skrutacyjna liczyła cztery osoby? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
                      wyraziła zgodę. 
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Następnie Przewodniczący rady Miasta Gdańska zapytał kandydatów do 
Komisji Skrutacyjnej, czy wyrażają zgodę na prace w Komisji. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 
 
Dziękuję, Komisja będzie wyglądała następująco: 

1. Magdalena Olek, 
2. Przemysław Ryś, 
3. Dorota Dudek 
4. Piotr Walentynowicz. 

Kto z pań i panów radnych jest za takim składem Komisji Skrutacyjnej? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
                      w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
 
Mamy wybrana Komisję Skrutacyjną.  
Proszę o przedstawienie projektu uchwały, którą będziemy głosować                  
na koniec sesji. W między czasie proszę Komisję Skrutacyjną                     
o konstytuowanie się. 
 
Radna ANNA WIRSKA – Przewod. Komisji Samorządu i Ładu Publ. 
Przedstawia protokół Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników 
– załącznik nr 3 do niniejszego protokołu oraz projekt uchwały                    
- druk 415 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję, proszę przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie 
zasad głosowania. 
 
Radna MAGDALENA OLEK – Przewod. Komisji Skrutacyjnej 
Szanowni państwo, dostaniecie państwo 4 różnego koloru karty                       
do głosowania. W zależności od tego ilu łaników potrzebuje dany sąd 
tyle maksymalnie nazwisk możemy zaznaczyć na kartach. Liczba ta jest 
wskazana na górze karty. 
Np. Sąd Rejonowy w Gdańsku zgłosił zapotrzebowanie                                
na 29 ławników. Mamy 32 kandydatów, spośród nich możemy wybrać 
jedynie 29.Zatem zaznaczamy X przy nazwiskach maksimum 29 osób. 
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Zaznaczenie większej ilości nazwisk spowoduje nieważność głosu. Czy 
są jakieś pytania? Nie. Chyba wszystko jest jasne. Po skończonym 
głosowaniu, proszę oddać głosy do urny. Dziękuję. 
 
 
Po zakończonym głosowaniu Komisja Skrutacyjna, wraz z urną udała się 
do pomieszczenia obok sali obrad w celu przeliczenia głosów. 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Szanowni państwo, aby móc dalej procedować, musze mieć państwa 
zgodę, że ten punkt przenosimy na koniec porządku obrad.                                
Po przeliczeniu głosów będziemy mogli podjąć uchwałę o wyborze na 
ławników.  
Proszę o państwa zgodę, żeby ten druk 415 w tym momencie przenieść 
na koniec sesji? Kto z pań i panów wyraża na to zgodę?  
 

Za    -      25 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

w głosowaniu przeniosła projekt               
uchwały druk 415 na koniec 
porządku sesji   

 
 
 

2.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 (druk 407                   
+ autopoprawka); 

 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 407 z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Powiem tylko, ze Komisja Samorządu i Ładu 
Publicznego oraz Komisja Kultury nie opiniowała tego projektu, 
pozostałe Komisje RMG opiniowały pozytywnie. Druk 407                         
z autopoprawką. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 

 



 13 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        6 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/364/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Miasta Gdańska     

na 2015 rok  
 

z dnia 24 września 2015 roku 

 

Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

 
 

3. zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  
Prognozy  Finansowej  Gminy Miasta Gdańska na lata                          
2015-2040 (druk 408 + autopoprawka); 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 408 z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Trzy komisje, Samorządu i Ładu publicznego, Kultury                
i Rewizyjna nie opiniowały, pozostałe opiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. Głos w dyskusji pani Aleksandra Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Dziękuję pani Skarbnik, ze przekazała informacje, o które pytaliśmy na 
komisji jeśli chodzi o te grunty. Natomiast chciałbym jeszcze zapytać, te 
34 lokale na ulicy Poczet, czy to jest ten nowopowstały budynek, który 
teraz jest zasiedlany? Pan prezydent kiwa głową, więc dobrze. Dziękuję. 
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Radny PIOTR BORAWSKI 
Ja też dziękuję pani Skarbnik za doszczegółowienie o tym, że to jest 
jednak zamiana na lokale mieszkalne. Bardzo tez cieszy, że to są lokale 
mieszkalne w nowych dzielnicach, tam gdzie budujemy infrastrukturę.             
Ja tylko ma prośbę taką, jeżeli można te informacje dotycząca 
wszystkich lokali, żeby przesłać nam mailowo, przy najmniej członkom 
Komisji Budżetowej. Bardzo serdecznie dziękuję, za te informację.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 
Pani Skarbnik , ja prosiłabym o doprecyzowanie, ponieważ u nas na 
Komisji tej informacji nie było, kwestia subwencji i pomocy 
przedlekarskiej. Jaka to jest kwota, na co to będzie przeznaczone, bo to 
jest w zakresie naszej komisji a gdzieś nam to umknęło. Dziękuje 
bardzo.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jest to kwota 440 tysięcy złotych i przeznaczona na wyposażenie 
gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej w 
placówkach oświatowych. Te środki będą szczegółowo rozdysponowane 
na poszczególne placówki, natomiast nie ma jeszcze konkretnych 
wskazanych placówek, dlatego państwu nie mogę podać.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie a w dyskusji. Druk 408                                
z autopoprawką. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 

 
Za    -      19 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        7 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/365/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2015-2040  

 
dnia 24 września 2015 roku 
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Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. zmieniająca  uchwałę Nr LVIII/1396/14 Rady Miasta Gdańska                   
z dnia 30 października 2014 r. w sprawie opłaty targowej (druk 
406); 

 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 406 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 406, kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem tego druku? 
 
 

Za    -      24 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr XIV/366/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca  uchwałę Nr LVIII/1396/14 Rady Miasta 

Gdańska z dnia 30 października 2014 r. w sprawie opłaty 
targowej 

 

Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna rejon ulicy Bytowskiej w mieście 
Gdańsku (druk 391); 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 391 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji pan przewodniczący Strzelczyk. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja mam takie pytanie, na tym planie, w którym miejscu znajduje się to 
boisko, które budowała reprezentacja Niemiec w czasie mistrzostw 
Europy, a które zostało potem zniszczone przez miasto, ta murawa 
został przeniesiona na boisko Gedanii, które się zresztą nie przyjęło? 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 

To jest poza północną granicą, tak jak pani projektant pokazuje. Poza 
planem.  
 

Radny PIOTR BORAWSKI 
Panie przewodniczący, w zeszłym miesiącu byłem na Gedanii, boisko 
się przyjęło.  
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję uprzejmie. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Druk 391, kto                  
z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
 
 

Za    -      24 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr XIV/367/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna rejon ulicy 
Bytowskiej w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

6. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulic Św. Ducha i Mokrej                                    
w mieście Gdańsku (druk 392 + autopoprawka); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 392 wraz autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 392 wraz                       
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego 
druku? 
 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 
 
 

 



 18 

Uchwała Nr XIV/368/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto rejon 
ulic Św. Ducha i Mokrej w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

7. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Mariackiej 1 w mieście 
Gdańsku (druk 393 + autopoprawka); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 393 wraz autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 393 wraz                       
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego 
druku? 
 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr XIV/369/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto rejon 
ulicy Mariackiej 1 w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

8. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Kleszej w mieście 
Gdańsku (druk 394 + autopoprawka); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 394 wraz autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 394 wraz                       
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego 
druku? 
 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr XIV/370/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto rejon 
ulicy Kleszej w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

9. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic Zabłotnej i Długiej Grobli 
w mieście Gdańsku (druk 395); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 395 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 395. Kto z pań               
i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr XIV/371/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Sienna Grobla - rejon 
ulic Zabłotnej i Długiej Grobli w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

10. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Św. Ducha i ław 
mięsnych w mieście Gdańsku (druk 396 + autopoprawka); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 396 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji  pani przewodnicząca Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Może nie do końca co do samego planu zagospodarowania mam 
pytanie, natomiast na tej działce powstało takie tymczasowe 
zagospodarowanie finansowane przez Fundacje Gdańską i radę 
dzielnicy, chciałam zapytać czy państwo macie wiedzę, czy inwestor, 
który jest właścicielem tej działki ma zamiar ruszyć tam z jakąś 
inwestycją i kiedy? 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Nie mamy takich informacji, to jest działka prywatna, także nie wiemy 
jakie są zamierzenia inwestycyjne.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Druk 396 z autopoprawka. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem tego druku? 
 



 22 

 
Za    -      23 

      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 

Uchwała Nr XIV/372/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto rejon 
ulicy Św. Ducha i ław mięsnych w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

11. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz Górny - Kolonia Abegga w mieście 
Gdańsku (druk 397); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 397 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji  pan Piotr Borawski. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Dziękuję bardzo, pani dyrektor ja nie jestem członkiem Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego więc nie byłem na dyskusji o tym 
planie, natomiast czytałem z panią wywiad dotyczący miedzy innymi 
tego planu, w którym mówiła pani, ze jest dosyć specyficzny, inny niż 
pozostałe plany, że z pewną ciekawością będziemy podchodzić do tego 
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jak zareaguje Urząd Wojewódzki na zapisy tego planu. Gdyby mogła 
pani kilka sów powiedzieć na ten temat, jaka jest różnica pomiędzy tym 
procedowanym planem a innymi i jakie zapisy mogą być ewentualnie 
kontrowersyjne do przyjęcia przez nadzór.   
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Szanowni radni, ta uchwała różni się od pozostałych uchwał tym, że jest 
wprowadzony załącznik nr 4. Proszę sobie zobaczyć, ze tam w ramach 
zaleceń została wskazana już konkretna architektura przybudówek. No 
jest novum w naszych planach. Ponadto bardzo szczegółowo zostały 
określone materiały z jakich mogą być zrealizowane te przybudówki. 
Czyli konkretnie okładzina drewniana w odpowiednim kolorze, tak samo 
co do płotów, a także określenie umiejscowienia okien na tych 
przybudówkach. Możemy spotkać się z interpretacja wojewody taką, ze 
jest to przekroczenie władztwa planistycznego. Ponieważ wojewoda 
sprawdzając zgodność planów miejscowych z ustawą, ścisłe się trzyma 
tego, co jest w ustawie. Natomiast wszystko co wychodzi ponad te 
przepisy ustawowe jest traktowane jako przekroczenie władztwa 
planistycznego. Więc tutaj zobaczymy jak podejdzie do tego wojewoda. 
Daliśmy mu wiele punktów gdzie mógłby właśnie podnosić to, ze 
wyszliśmy poza kompetencje takich zapisów planu miejscowego. Ten 
plan ma bardzo ciekaw historię, ponieważ wnioskowała o zmianę planu 
Rada Dzielnicy i Mieszkańcy. Zanim przystąpiliśmy do planu zrobiliśmy 
takie studium konserwatorskie, które zostało uzgodnione zarówno z 
konserwatorem jak i z Rada Dzielnicy. Bardzo się podobało to, ze było 
takie spojrzenie całościowe. Bardzo chcemy wprowadzić, żeby był 
utrzymany jednolity charakter tego osiedla, żeby był utrzymany ład 
przestrzenny i ta estetyka. Zarówno rada dzielnicy jak i mieszkańcy 
bardzo pozytywnie podeszli do tego planu, także czekamy co wojewoda 
odpowie. Także na pewno państwa poinformuje na kolejnej sesji, bo to 
będzie ciekawy taki przypadek.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję. Jeszcze raz o głos prosi pan radny.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
To jeszcze tylko dopytam. Rozumiem, ze umiejscowienie tych 
szczegółowych zapisów w załączniku 4 jest takim celowym zabiegiem, 
że jeżeli wojewoda by stwierdził, ze nie jest jednak możliwe tak 
szczegółowe postanowienie tej sprawy, to może unieważnić jak gdyby 
sam ten załącznik, a zapisy do planu będą dalej obowiązywać.                      
Tak rozumiem, tak?  
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EDYTA DAMSZEL–TUREK – p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Załącznik nr 4 jest w formie zalecenia. W momencie, kiedy wojewoda 
stwierdzi, że ten załącznik 4 nie powinien obowiązywać to po prostu jego 
nie będzie. Natomiast ustalenia parametrów i materiałów w punktach 
tych urbanistycznych pozostaną, natomiast nie będzie tego 
odzwierciedlenia wizualnego.  
  
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma, Druk 397.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 

Uchwała Nr XIV/373/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny - 

Kolonia Abegga w mieście Gdańsku 

 

 

 

 

Załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
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12. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
Wrzeszcz Górny rejon ulicy Sosnowej 2 w mieście Gdańsku                   
(druk 402); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 402 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów dyskusji nie ma, Druk 402.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 

 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 

Uchwała Nr XIV/374/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania Wrzeszcz Górny rejon ulicy Sosnowej 2 

w mieście Gdańsku 

 

 

 

Załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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13. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego VII Dwór w rejonie ulic Piotra 
Norblina i Aleksandra Orłowskiego w mieście Gdańsku (druk 390); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 390 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów dyskusji nie ma, Druk 390.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 

 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 

Uchwała Nr XIV/375/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego VII Dwór w rejonie ulic 

Piotra Norblina i Aleksandra Orłowskiego w mieście 
Gdańsku 

 

 

Załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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14. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejonie Alei 
Grunwaldzkiej i ulicy Kołobrzeskiej w mieście Gdańsku (druk 398); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 398 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji radny Piotr Borawski. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Pani dyrektor, żeby doprecyzować, rozumiem, ze pod słowem 
zweryfikowania dopuszczonych miejsc parkingowych, rozumiem 
powiększenie ich liczby, tak? 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Tak. Będzie dopuszczona większa ilość miejsc postojowych w tym 
terenie.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, pani dyrektor, tu na tym planie, który jest 
rozrysowany jest Aleja Grunwaldzka również na tym planie, to znaczy, 
że aleja też będzie przebudowana czy jakieś trzeb zmienić założenia? 
To po pierwsze. Bo co się w tej chwili burzy to jest tutaj na rogu tak mi 
się wydaje, a to są budynki, które w tej chwili stoją tutaj tak, na obszarze 
tego planu, nowe. Tak?  
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Tak. Te obiekty już tutaj zostały wyburzone. To jest taki 2 czy 3 
kondygnacyjny budynek z czerwonej cegły, a tu już jest Alchemia. Aleja 
Grunwaldzka została włączona do tego planu ze względu na to, żeby 
umożliwić obsługę, czyli zjazdy na te nieruchomości i to też będzie 
przeanalizowane w ramach tego planu miejscowego. Czyli poprawę tej 
obsługi.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Przypomnę druk 398.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
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Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

 
 

Uchwała Nr XIV/376/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejonie 

Alei Grunwaldzkiej i ulicy Kołobrzeskiej w mieście Gdańsku 

 

 

Załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

15. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Nowy Port rejon ulicy                              
Na Zaspę 31a – teren Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 5                  
w mieście Gdańsku (druk 400); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 400 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 400.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
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Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 
 

Uchwała Nr XIV/377/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Nowy Port rejon ulicy                              
Na Zaspę 31a – teren Zespołu Szkół Ogólnokształcących          

nr 5 w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

16. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Rudniki rejon ulicy Litewskiej                             
i rzeki Rozwójki w mieście Gdańsku (druk 403); 

 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 403 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opiniowała 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 403.                          
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwała Nr XIV/378/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Rudniki rejon ulicy 

Litewskiej i rzeki Rozwójki w mieście Gdańsku 

 

Załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

17. w sprawie nadania nazwy (Skwer im. Danuty Siedzikówny 
„Inki”) (druk 499); 

 
 
BOGUMIŁ KOCZOT - p.o. Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 499 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opiniowała pozytywnie ten projekt. 
Głosów w dyskusji nie ma. Druk 499. Kto z pań i panów radnych jest                 
za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/379/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie nadania nazwy 

 (Skwer im. Danuty Siedzikówny „Inki”) 

 

Załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
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18. zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych Naukowców 
im. Jana Uphagena (druk 388); 

 
 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyr. Biura Prezydenta ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 388 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Komisja Edukacji opiniowały 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 388. Kto z pań                
i panów radnych jest  za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr XIV/380/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych 

Naukowców im. Jana Uphagena 

 

 

Załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 32 

19. zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustanowienia Nagrody Naukowej Miasta Gdańska im. Jana 
Heweliusza (druk 389); 

 
 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyr. Biura Prezydenta ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 389 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Komisja Edukacji opiniowały 
pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 389. Kto z pań                
i panów radnych jest za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr XIV/381/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustanowienia Nagrody Naukowej Miasta Gdańska im. Jana 

Heweliusza 

 

 

Załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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20. w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska 
konsultacji społecznych projektu Programów Operacyjnych                       
do dokumentu „Gdańsk 2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta” 
(druk 405 + autopoprawka); 

 
 
Katarzyna Drozd - Wisniewska – Z-ca Dyr. w Wydz. Polityki Gospod. 
Przedstawiła projekt uchwały druk 405 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gosp. i Morskiej – pozytywna, K. Zagospodarowania Przestrzennego – 
pozytywna, K. Samorz. i Ładu Publicznego – pozytywna,                                      
K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. 
Druk 405 wraz z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest                          
za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr XIV/382/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska 
konsultacji społecznych projektu Programów 

Operacyjnych do dokumentu  

„Gdańsk 2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta” 

 

 

Załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
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21. w sprawie przygotowania projektu uchwały w sprawie 
ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej 
architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 
ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na terenie 
Miasta Gdańska (druk 410); 

 
 
PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 410 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna,                     
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna, K. Zagospodarowania 
Przestrzennego – pozytywna, K. Turystyki i Promocji - pozytywna.                    
Głos w dyskusji pan radny Piotr Borawski. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Dziękuję bardzo. Panie prezydencie, ja chciałem właśnie o ten zespół 
zapytać, który będzie pracował na d wypracowaniem tej głównej 
uchwały, czy ma pan koncepcje ilu on będzie osobowy i jakie środowiska 
będą wchodzić. Czy będą zaproszeni też radni, z Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego, czy Zrównoważonego Rozwoju,                               
bo to są komisje, które branżowo się tym zajmują w Radzie Miasta. 
Dziękuję. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Ja chciałabym się bardzo ucieszyć, ze jako miasto Gdańsk korzystamy 
właściwie pierwsi z dużych miast z dobrodziejstw nowej ustawy 
krajobrazowej, która powstawała w bólach. Weszła w życie dopiero                                 
co bo 11 września i cieszę się ze słów pana prezydenta, który mówi, że 
te przepisy dotyczące reklam będą powstawały w oparciu o szeroką 
dyskusje, konsultacje i z udziałem także różnych grup zainteresowanych. 
Bardzo za to dziękuję.  
 
Radna MAŁGORZTA CHMIEL 
Chciałam tutaj podzielić głos pani Dulkiewicz, ale chciałam zwrócić 
uwagę na rzecz bardzo ważna w tej ustawie. Zakaz grodzenia jest 
umożliwiony. Wpisywanie w plany zagospodarowania przestrzennego 
tego zapisu i bardzo proszę państwa radnych i zwracam się do pana 
prezydenta przede wszystkim o zwrócenie na to uwagi, żebyśmy nie 
mieli takiej sytuacji, ze w centrum miasta jak na przykład QUattroTowers 
mamy ogrodzony kawałek przestrzeni publicznej. Dziękuję bardzo.  
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PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odnosząc się do pytania pana przewodniczącego Piotra Borawskiego. 
Chciałbym, żeby zespół był w miarę szeroki. Oczywiście będą tam 
przedstawiciele Wydziału Architektury i Ochrony Zabytków, Biura 
Rozwoju Gdańska, Zarząd Dróg i Zieleni ale też chcielibyśmy zaprosić 
podmioty zewnętrzne takie jak Wydział Architektury Politechniki 
Gdańskiej, Akademia Sztuk Pięknych, ale ważny jest ten element tez 
gospodarczy, dlatego będziemy zapraszać przedsiębiorców i będziemy 
zapraszać Izbę Gospodarczą i reklamy zewnętrzne. Uważamy, ze ten 
proces musi być w pełni przedyskutowany w tak szerokim gronie jak to 
jest możliwe. Jeśli chodzi o radnych wystosujemy zaproszenie na ręce 
przewodniczącego Bogdana Oleszka o wydelegowanie dwóch 
przedstawicieli do tego zespołu. Jeśli chodzi o ten zespół to zespół ma 
przygotować zręb uchwały, ale to jeszcze nie będzie ta ostateczna 
konsultacja. Szacujemy, ze na przełomie listopada i grudnia b.r. będzie 
ten pierwszy zręb. Wtedy rozpoczną się te szerokie konsultacje także z 
radami dzielnic, bo niektóre rady dzielnic tez się zgłaszają i chciałyby 
wziąć udział w dyskusjach i z poszczególnymi środowiskami. Na razie 
chodzi o to, żeby przygotować sam projekt i to będzie projekt tego 
zespołu.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Druk 410. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem tego druku? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/383/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie przygotowania projektu uchwały w sprawie 
ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych 
oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych 
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oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 
wykonane na terenie Miasta Gdańska 

„Gdańsk 2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta” 

 

Załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
 

 
 

22. zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego 
transportu zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat 
manipulacyjnych (druk 412); 

 
 
PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 412 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gosp. i Morskiej opinia pozytywna,                             
K. strategii i Budżetu – pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań                         
i panów radnych jest za podjęciem druku 412? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/384/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami 
gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości opłat 

dodatkowych i opłat manipulacyjnych. 

 

Załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
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23. zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych                                  
na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu                       
i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych 
rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 
budżetowych (druk 401); 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 401 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Edukacji opinia pozytywna, K. Strategii i Budżetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest         
za podjęciem druku 401? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/385/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych                                  

na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz 
sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 

wydzielonych rachunków dochodów własnych 
samorządowych jednostek budżetowych 

 

Załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 
 



 38 

24. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                        
i specjalistyczne usługi opiekuńcze świadczone w miejscu 
zamieszkania, częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 
oraz trybu ich pobierania (druk 409); 

 
 
IZABELA CHORZELSKA – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 409 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, K. Strategii i Budżetu – pozytywna. Głos w dyskusji pani 
przewodnicząca Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Dziękuję bardzo. Przepraszam, bo nie jestem zbyt biegła w tych 
sprawach społeczno-socjalnych, natomiast chciałam dopytać, czy to 
chodzi o ta uchwałę, która mówi o rozwożeniu posiłków dla osób 
starszych, trak? 
 
IZABELA CHORZELSKA – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest  za podjęciem druku 409? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/386/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 
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świadczone w miejscu zamieszkania, częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

25. zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie 
Miasta Gdańska Programu „Duża Gdańska Rodzina” na lata 2010 - 
2015 (druk 413); 

 
 
IZABELA CHORZELSKA – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 413 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest         
za podjęciem druku 413? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/387/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie 
Miasta Gdańska Programu „Duża Gdańska Rodzina”                      

na lata 2010 - 2015 

 

Załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
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26. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta Gdańsk do 
wspólnej realizacji projektu pn. "Zdolni z Pomorza" planowanego 
do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 (druk 411); 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 411 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 411? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/388/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta Gdańsk                    
do wspólnej realizacji projektu pn. "Zdolni z Pomorza" 

planowanego do realizacji w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na 

lata 2014-2020 

 

Załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
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27. w sprawie nadania imienia Księdza Bronisława 
Komorowskiego Sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku                        
(druk 404); 

 
 
Radny MAREK BUMBLIS – Przew. Komisji Kultury 
Przedstawił projekt uchwały druk 404 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Prezydent Miasta Gdańska nie wniósł uwag. Głos                     
w dyskusji pani radna Żaneta Geryk. 
 
Radna ŻANETA GERYK  
Panie przewodniczący, szanowni państwo, ja przepraszam, może nie 
dosłyszałam, ale na czyj wniosek nadamy sali to imię? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Komisji Kultury. 
 
Radna ŻANETA GERYK  
Acha. A czym kierowała się Komisja Kultury? Można powtórzyć? Jedno 
zdanie. 
 
Radny MAREK BUMBLIS – Przew. Komisji Kultury 
Przed chwilą uzasadniłem swój wniosek w imieniu Komisji Kultury. 
Natomiast chodzi o to, że ksiądz Komorowski  był Radnym Miasta 
Gdańska, jedynym przedstawicielem polskości, Polaków. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 404? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr XIV/389/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie nadania imienia Księdza Bronisława 
Komorowskiego Sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku                         

 

Załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 
 

 

28. zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Gdańska (druk 414 + autopoprawki); 

 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – Przew. K. Spraw Społecznych                     
i Ochrony Zdrowia 
Przedstawiła projekt uchwały druk 414 wraz z autopoprawkami zgodnie 
z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Samorządu i Ładu Publicznego opiniowała 
pozytywnie, K. Edukacji - pozytywnie, K. Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia – pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem druku 414? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/390/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Gdańska                         

Załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
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29. w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/276/15 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 28 maja 215 r. w sprawie nadania imienia 
Tadeusza Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia Podstawowego                  
i Gimnazjalnego Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 (druk 416); 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 416 zgodnie z uzasadnieniem 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 416? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/391/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/276/15 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 28 maja 215 r. w sprawie nadania imienia 

Tadeusza Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 8 w Gdańsku przy                    

ul. Szyprów 3   

                        

Załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
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30. w sprawie wyboru  ławników  do sądów powszechnych                             
na kadencję 2016-2019 (druk 415); 

 
 
Radna MAGDALENA OLEK – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 
Przedstawiła protokoły Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych 
wyborów na ławników (stanowią załączniki 32, 33, 34) do niniejszego 
protokołu. 
 
Radna ANNA WIRSKA – Przewod. Komisji Samorządu i Ładu Publ. 
Przedstawiła projekt uchwały druk 415 wraz z nazwiskami wybranych 
ławników. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 415? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr XIV/392/15 
Rady Miasta Gdańska 

 

w sprawie wyboru  ławników  do sądów powszechnych                             
na kadencję 2016-2019  

                        

Załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 
Załączniki nr 36 i 37 do niniejszego protokołu. 
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PUNKT 6 
 

 WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Nie ma. 
 
 
 
 

PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Bardzo dziękuję wszystkim za sprawne przeprowadzenie sesji. Dziękuję 
bardzo do widzenia. 
 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 1150 

 
 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
inspektor BRMG  
Wioletta Krewniak 


